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Z 
Številka: 032 – 11/2017 – 1      
Datum:       26. 7. 2017    
 
 

PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Trbovlje, 
ki je bila v ponedeljek, 19. 6. 2017 ob 18. uri 

v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 
 

 

NAVZOČI:  
 

Prisotni člani OS:  
Borut Dolanc, Alenka Forte, Mitja Vozel, Sara Sotlar, Janez Jontez, Marija Majcen, Andrej 
Šinkovec, Leana Tomič, Peter Jamnik, Irina Pintar, Iztok Hribovšek, Alenka Nemet Revinšek, 
Gregor Meterc, Mitja Rozina, Bogdan Šteh, Sonja Klančišar, Alojz Vajdič, Mira Rozman, 
Sebastjan Ledinek, Romana Guzej, Milan Žnidaršič, Marjana Eberlinc, Samo Guzej, Boris 
Moškon, Nataša Kukovič, Denis Tomše in Nika Potrpin.  
 

Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 27 članov OS od skupnega števila 27, kar je 100 %. 
 

Ostali:  
Na seji so bili prisotni tudi strokovni sodelavci Občine Trbovlje, zunanji poročevalci pri 
posameznih točkah dnevnega reda, novinarji, predsedniki krajevnih skupnosti, predstavniki 
javnih zavodov ter ostala zainteresirana javnost.  
 

Sejo je vodila županja Jasna Gabrič. 
 

Po uvodnemu pozdravu s strani županje Jasne Gabrič je sledilo ugotavljanje prisotnosti članov 
občinskega sveta. 
 

Prisotnost je potrdilo 23 članov OS. 
 

Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšana zapisnika 16. redne seje občinskega 
sveta z dne 10. 4. 2017 ter 8. korespondenčne seje občinskega sveta, sklicane dne 25. 5. 2017.  
 

Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 304 
 

1. 
   
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 16. redne seje občinskega sveta z dne 10. 4. 
2017.  

 
2. 
 

Sklep velja takoj.   

 

 

OBČINA TRBOVLJE 
OBČINSKI SVET 

Mestni trg 4,  1420 TRBOVLJE 
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Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 305 
 

1. 
   
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 8. korespondenčne seje občinskega sveta, 
sklicane dne 25. 5. 2017.  

 
2. 
 

Sklep velja takoj.   

 
 
Županja Jasna Gabrič je skladno z 31. členom Poslovnika občinskega sveta člane OS pozvala 
k podaji predlogov za umik točk z dnevnega reda, predlogov za razširitev predlaganega 
dnevnega reda ali predlogov za obravnave po skrajšanem postopku.  
 
OS Boris Moškon je opozoril na 69. člen Poslovnika občinskega sveta, na podlagi katerega bi 
bilo potrebno pri predlaganih odlokih navesti tudi oceno finančnih in drugih posledic, ki jih bodo 
imela sprejetja teh odlokov. Občinska uprava naj določilo v prihodnje upošteva.  
 
Županja Jasna Gabrič je svetniku odgovorila, da je pri odlokih, ki se tičejo pokopališke 
dejavnosti, zaradi trenutnih razmer pri zakonodaji težko podati oceno. V kolikor se bodo vmes 
do 2. obravnave izkazale kakršnekoli spremembe, se odloki v druge obravnave niti ne bodo 
dali. Pri ostalih zadevah pa se bodo v prihodnje potrudili.  
 
Sledilo je glasovanje o predlogu dnevnega reda. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 306 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme DNEVNI RED 17. redne seje občinskega sveta z dne 19. 6. 2017: 
 
1. Pregled realizacije sklepov 16. redne seje občinskega sveta z dne 10. 4. 2017 ter 8. korespondenčne 

seje občinskega sveta, sklicane dne 25. 5. 2017 
(Razprava in sprejem) 

 
2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 

a) Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  
 

b) Ostale informacije županje 
 

3. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

a) Predlog za imenovanje nadomestnega člana Komisije za družbene dejavnosti 
(Razprava in sprejem) 

b) Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Zasavske lekarne Trbovlje 
(Razprava in sprejem) 

 
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu občine Trbovlje za leto 2017 – 1. rebalans 

(Skrajšani postopek) 
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5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu občine 
Trbovlje 
(1. obravnava) 
 

6. Letno poročilo o poslovanju Javnega podjetja Ceroz d.o.o. za leto 2016  
(Razprava in sprejem) 
 

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka oglaševanju in obveščanju na območju občine 
Trbovlje 
(1. obravnava) 
 

8. Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne 
pogrebne službe v občini Trbovlje  
(1. obravnava) 

 
9. Predlog Odloka o pokopališkem redu na območju občine Trbovlje 

(1. obravnava) 

 
10. Predlog za izdajo soglasja k nakupu zemljišča (parc. št. 854/29 (del), 854/6, 854/7, 854/17, vse k.o. 

1871 Trbovlje) 
(Razprava in sprejem) 
 

11. Stališče občinskega sveta glede umestitve motokros proge v prostor v zvezi s spremembami in 
dopolnitvami OPN 
(Razprava in sprejem) 

 
2. 

 

Sklep velja takoj. 

 

 
 

Ad 1. 
Pregled realizacije sklepov 16. redne seje občinskega sveta z dne 10. 4. 2017 ter 

8. korespondenčne seje občinskega sveta, sklicane dne 25. 5. 2017 
Razprava in sprejem 

 
 

Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 307 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 16. redne seje občinskega sveta z dne 10. 4. 
2017. 

 
2. 

 
Sklep velja takoj. 
 

 
 

Prisotnost je potrdilo 23 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
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S K L E P št. 308 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 8. korespondenčne seje občinskega sveta, 
sklicane dne 25. 5. 2017. 

 
2. 

 
Sklep velja takoj. 

 
 

Ad 2. 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 

 
Sledila so vprašanja in pobude svetnic in svetnikov. Vprašanja so podali OS Bogdan Šteh, OS 
Sonja Klančišar, OS Borut Dolanc ter svetniška skupina SDS. 
 
Podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega reda 
(razen vprašanj, na katera so bili odgovori podani že na sami seji OS).  
 
Odgovor županje Jasne Gabrič na vprašanje svetniške skupine SDS glede Njive, podan na 
seji OS: 
Stališča glede Njive so bila takrat zelo deljena – določene skupine so bile za to, da se Njiva 
podre, določene pa za to, da se ohrani. Občina Trbovlje je takrat želela iti v prenovo. Ker pa je 
lastnik samo 1/3 (ostalo pa Spekter in nekaj posameznikov), seveda to ni bila njena glavna 
beseda. Ker za prenovo ni bilo interesa (predvsem s strani večinskih lastnikov) in je bilo 
posledično zaradi tega zelo težko dobiti soglasja vseh lastnikov, se je takrat Občina Trbovlje 
odločila za projekt prenove »Občinske kolonije«. Potrebno se je zavedati, da bo moral ne glede 
na mnenje občine večino sredstev vložiti večinski lastnik. Z direktorjem DDT je potekal sestanek 
na RTH na temo, kaj in kako z Njivo v prihodnje, ali so sploh pripravljeni za pripravo projektov 
itn. V sodelovanju z DDT je bil v tem mandatu pripravljen DIP, na podlagi katerega se je 
ugotovilo, da bo za ta projekt potrebnih ogromno finančnih sredstev. Ker seveda vsega ne more 
zagotoviti občina, bodo morali biti za to tudi večinski lastniki. Lahko se na občinskem svetu 
pripravi obširna predstavitev glede tega projekta, na katero bodo povabljeni vsi akterji. Ker 
občina pri tej zadevi nima kaj drugega narediti, kot da se dogovarja in išče rešitve, je bila vsa 
energija trenutno vložena v druge kolonije. Potekali so tudi sestanki na Zavodu za varstvo 
kulturne dediščine Celje, kjer so potekali pogovori v smeri reševanja problematike vseh naših 
kolonij. Na podlagi dogovorov je bila v prvem tednu junija opravljena sondaža dveh kolonij 
(Vodenska cesta in Keršičeva cesta). Za obravnavo na jesenski seji OS se pripravlja tudi 
predlog odloka.  
 
Vodja oddelka za premoženjske zadeve Jana Škorjanc Štrakl je nato podala informacijo glede 
Prekrškovine. OS Milana Žnidaršiča je zanimalo, za kolikšen znesek se gre pri tej zadevi. Jana 
Škorjanc Štrakl je pojasnila, da se tožbeni zahtevek ne glasi na finančna sredstva. Gre se za 
vzpostavitev prejšnjega stanja. Tožnik pa ima možnost, da nekaj predlaga (ali bo to odškodnina, 
ali odkup,…).   
 
Županja, Jasna Gabrič je podala še naslednje informacije:  

- »Glavna prometna vpadnica«: Z izvedbo naj bi se začelo konec meseca junija oziroma 
začetek julija 2017.  

- »Energetska sanacija OŠ Ivan Cankar«: Čaka se na rezultate razpisa.  
- V mesecu juniju 2017 so potekale otvoritve Vrabčevega mostu, ceste v Čečah in odseka 

na Kleku. Tudi problematika vodovoda na Čečah je rešena, uradno bo vodovod predan v 
upravljanje JP Komunala Trbovlje d.o.o. meseca septembra 2017.  
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- Pred dnevi je potekala predstavitev kolesarske steze. Projektant je preučil vse možnosti, 
pripravil projekt in če bo vse posreči, bi lahko drugo leto zarisali že prve kilometre 
kolesarske steze.  

- Svetniki so vljudno vabljeni na otvoritev električne polnilnice septembra 2017 še pri ZD. 
- V ZD Trbovlje so se pričela dela glede električne napeljave, zamenjave stropov in 

razsvetljave. Investicija bo potekala v vseh nadstropjih.  
- Dela na cesti pri Mesečini potekajo nemoteno in če bo šlo vse po načrtih, bodo 

zaključena 17. 7. 2017. 
 

 
 

Ad 3. 
Predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 
Pripravljena predloga je prisotnim predstavila predsednica Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, OS Irina Pintar.  
 

Ad 3. a 

Predlog za imenovanje nadomestnega člana Komisije za družbene dejavnosti 
Razprava in sprejem 

 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

U G O T O V I T V E N I S K L E P št. 309 
 

1. 
 
Članici Komisije za družbene dejavnosti, Emi Ocvirk, zaradi smrti preneha mandat.  

  
2. 

 
Sklep velja takoj. 

 

 
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 310 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje v Komisijo za družbene dejavnosti imenuje Marjana Košca, stan. Nasipi 
21, 1420 Trbovlje. 
 
Mandat traja do konca mandata komisije.  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 
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Ad 3. b 

Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Zasavske 
lekarne Trbovlje 

Razprava in sprejem 
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
Z 22 glasovi »ZA« ter 1 glasom »PROTI«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 311 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje izdaja soglasje k imenovanju Sabine Drobnič, stan. Sallaumines 5 b, 1420 
Trbovlje, za direktorico javnega zavoda Zasavske lekarne Trbovlje.   

  
2. 

 
Sklep velja takoj. 

 
 

Ad 4. 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2017 – 

1. rebalans 
Skrajšani postopek  

 
Obrazložitev pripravljenega predloga je podal vodja oddelka za finance, proračun in družbene 
dejavnosti Kristjan Dolinšek.  
 
Sledila je razprava, v katero se je najprej vključila OS Alenka Forte. Svetnica je prosila za 
dodatno pojasnilo glede minusa pri KS Dobovec. Zanimalo jo je, kaj to pomeni in kdo bo to 
izgubo v bodoče kril. Prav tako je prosila za pojasnilo glede zaposlitve ene osebe pri navedeni 
krajevni skupnosti.  
 
Odgovore je podal Kristjan Dolinšek. KS Dobovec je samostojna pri oblikovanju in 
sprejemanju svojega finančnega načrta. Ne drži, da ima navedena krajevna skupnost minus. 
Kot pri občinskem proračunu, je potrebno tudi tu vedno pogledati začetni saldo sredstev na 
začetku letošnjega leta, nato pa vse pričakovane prihodke in odhodke, iz česar je nato razvidno, 
da so bilance krajevne skupnosti usklajene. Za posamezne postavke so v gradivu podane 
obrazložitve. Saldo KS Dobovec v višini 33.259,00 EUR je uvrščen v saldo Občine Trbovlje. Na 
prihodkih od najemnin za poslovne prostore in prihodkih od najemnin za stanovanja je 
planiranih 1.300,00 in 300,00 EUR, vsi odhodki pa so ravno tako navedeni v tabeli. 
 
Županja Jasna Gabrič je na vprašanje v zvezi z zaposlitvijo odgovorila, da se je krajevna 
skupnosti prijavila na EU projekt (suha travišča), na podlagi katerega imajo sofinancirano 
zaposlitev ene osebe za 4 ure dnevno.   
 
OS Alojz Vajdič je podal vprašanje v zvezi z energetsko sanacijo OŠ Ivan Cankar. Zanimalo ga 
je, ali je bilo kaj preveč planirano ali je mogoče kaj odpadlo. 
 
Svetniku je županja Jasna Gabrič pojasnila, da je bila izločena ureditev okolice šole, saj jo 
želimo prijaviti na razpis Las ter Fundacije za šport. Pri energetskih sanacijah za ureditev 
okolice namreč ne bi prejeli sofinancerskih sredstev.  
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Po opravljeni razpravi je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 23 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 312 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 
2017. 

2. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem občine Trbovlje za 
leto 2017. 

3. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Finančni načrt Krajevne skupnosti Dobovec za leto 2017. 
 

4. 
 

Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2017, Letni načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Trbovlje za leto 2017 in Finančni načrt Krajevne skupnosti Dobovec za leto 2017 se 
objavijo v Uradnem vestniku Zasavja in začnejo veljati naslednji dan po objavi. 
 

5. 
 

Sklep velja takoj. 

 
 

Ad 5. 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 

načrtu občine Trbovlje 
1. obravnava 

 

S pripravljenim predlogom je prisotne seznanil predstavnik družbe Locus d.o.o., Tomaž Kmet.   
 
Razprave ni bilo, zato je občinski svet prešel na glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 313 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
občine Trbovlje. 
 

2. 
 
Pred 2. obravnavo se dopolnjeni osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu občine Trbovlje javno razgrne. Javna razgrnitev bo trajala 15 dni in sicer od 28. 6. 
2017 do 12. 7. 2017. 
 
Dopolnjeni osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu občine 
Trbovlje bo javno razgrnjen pred sobo št. 51, na Oddelku za okolje in gospodarske javne službe, v 2. 
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nadstropju upravne zgradbe Občine Trbovlje, Mestni trg 4, Trbovlje, v času uradnih ur. Ves čas javne 
razgrnitve bo celotno gradivo dostopno tudi na spletni strani Občine Trbovlje. 
 
V času javne razgrnitve bo organizirana javna obravnava, in sicer v sredo, 10. 7. 2017, v mali sejni sobi 
Občine Trbovlje, v 2. nadstropju upravne zgradbe Občine Trbovlje. 
 
Javnost bo o javni razgrnitvi in javni obravnavi obveščena na krajevno običajen način. 
 

3. 
 
Vse pripombe, podane v času 1. obravnave na seji občinskega sveta in seji Komisije za varstvo okolja, 
urejanje prostora in infrastrukturo, se upoštevajo kot pripombe, podane v času javne razgrnitve in javne 
obravnave. 
 

4. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

 
 

Sledilo je glasovanje o spremembi dnevnega reda.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 314 

 
1. 

 
Dnevni red 17. redne seje Občinskega sveta Občine Trbovlje z dne 19. 6. 2017 se spremeni tako, da se 
6. točka dnevnega reda uvrsti pod 11. točko dnevnega reda, in obratno. Ostale točke dnevnega reda 
ostanejo nespremenjene.  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
 

Ad 6. 
Stališče občinskega sveta glede umestitve motokros proge v prostor v zvezi s 

spremembami in dopolnitvami OPN 
Razprava in sprejem 

 
Obrazložitev sta podali strokovna sodelavka Polona Schmit ter županja Jasna Gabrič.  
 
Sledila je razprava. OS Alojz Vajdič je najprej pojasnil, da je bilo glede ropota na omenjenem 
območju motokros proge res veliko pritožb občank in občanov. Trenutna lokacija res ni 
primerna, saj je hrup izjemno moteč. Glede spremembe lokacije je bil že sam pri direktorju RTH, 
za katerega meni, da bi šel na roko glede prestavitve na drugo področje. Vseeno se bo slišal 
hrup, vendar ne v takšni intenzivnosti kot sedaj.  
 
OS Borut Dolanc je menil, da predlagan sklep zajema vse, kar je predhodnik izpostavil. 
Dejstvo je, da občanke in občane v Trbovljah moti vse sorte. Menil je, da je prav, da se zadeva 
umesti v prostor ali mogoče razmisli za drugo lokacijo, ampak podpirajo pripravljen sklep.  
 
V razpravo se je vključil OS Gregor Meterc. Pojasnil je, da je proga postavljena na erodibilnem 
območju, nad njim je varovalni gozd – kar pomeni, da bo potrebno okoljsko poročilo. Potrebno 
bi bilo izdelati OPPN. Pomeni, da bo potrebno pripraviti nek projekt, na katerega bo podano 
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celovito okoljsko poročilo. V kolikor bo OPPN pripravljen in se bo zadostilo pogojem in 
smernicam, ki jih bodo podali nosilci urejanja prostora, bo zadeva šla skozi. V kolikor pa bo 
kršen zakon (npr. prekomerna obremenitev s hrupom, kršenje zakona o vodah ipd.), potem pa 
okoljevarstvenega soglasja oziroma dovoljenja ne bo.  
 
Tudi županja Jasna Gabrič je opozorila na možno opcijo, da zaradi zakonodaje mogoče 
zadeva ne bi šla skozi (hrup, prašni delci, ipd.). 
  
OS Samo Guzej se je strinjal, da je potrebno zadevo pravilno pripeljati skozi zakonodajo, zato 
je menil, da občinski svet trenutno nima kaj odločati o tem. Lahko izda mogoče samo svoje 
mnenje. Glede hrupa je izpostavil nogometno igrišče pri SB Trbovlje, kjer le-tega ni malo. Prav 
tako se je dotaknil PM10 delcev, katerih je v Zagorju več kot pri nas. Menil je, da je potrebno 
tem športnikom dati možnost udejstvovanja, možnost promocije našega mesta, seveda pa je 
potrebno vse stvari pravilno uskladiti. Zato je predlagal, da pravne službe Občine Trbovlje 
pripravijo predlog rešitve, mogoče tudi za OPPN.  
 
Županja Jasna Gabrič je svetniku odgovorila, da se skorajda z vsem strinja, ne more pa se 
strinjati z navedbo, na občinski svet nima možnosti o tem odločati. Občinski svetniki so izvoljeni 
s strani ljudstva in ne odločajo o zadevah strokovno, temveč dajejo usmeritve, kaj bo občinska 
uprava delala. Ali je usmeritev, da se začne z vsemi potrebnimi postopki v smeri umeščanja 
motokros steze v prostor ali ne. Z ostalimi vprašanji pa se bo ukvarjala stroka in pristojna 
ministrstva.  
 
OS Leana Tomič je menila, da bi morali biti pri tej zadevi čim bolj pragmatični. Res je malo 
hrupa, po drugi strani pa je to zadeva, ki je precej všeč veliki večini novodobne mladine. 
Predlagan sklep je ena zadeva, kot druga pa bi bil lahko predlog, kakšna bi bila opcija v primeru 
preselitve proge. Nenazadnje, nikoli ne bo vsem všeč in nikoli ne bo za vse v redu.  
 
V razprava se je vključila tudi OS Alenka Forte. Svetnica je pojasnila, da je to točko 
obravnavala tudi Komisija za varstvo okolja, urejanje prostora in infrastrukturo ter zavzela 
stališče, da ni pristojna za sprejemanje takšnega sklepa. Problem je širši. Strinjajo se, da je 
prav, da obstaja ta dejavnost, vendar ne na tej lokaciji. Tudi hrup je eden od dejavnikov 
onesnaženja. Podpirajo vsakršen razvoj, zaradi česar bo Trbovlje prepoznavno, vendar se 
morajo speljati potrebni postopki – kar pa ni stvar občinskega sveta. Ponovno je poudarila, da je 
zaradi neprimernosti potrebno najti drugo lokacijo.  
 
Županja Jasna Gabrič je odgovorila, da je v poslovniku navedene komisije zapisano, da 
oblikuje predloge in daje mnenja o prostorskem razvoju občine ter spremlja pripravo prostorskih 
in izvedbenih dokumentov. Dobro je, da se včasih o takšnih zadevah opravi debata na sejah 
občinskega sveta – tako, kot se bo opravila o koloniji Njiva na predlog njihove svetniške 
skupine. Nenazadnje, bo na koncu ta predlog prišel v sprejem na občinski svet. 
 
OS Mitja Rozina je opozoril, da svetniki mešajo dve različni stvari – OPN in OPPN. Svetnik se 
osebno z lokacijo strinja, saj bi bil odziv podoben, kamorkoli bi zadevo uvrstili. Ampak glede na 
to, da bo v tem prostoru ostala in je bilo že vloženega veliko truda in sredstev, bi želel imeti 
sprejet OPPN. Za pripravo slednjega naj se zaveže stroko oziroma vodstvo občine, saj si 
takšnega finančnega zalogaja verjetno društvo ne more privoščiti. V kolikor bi se sprejel 
predlagani sklep, se svetnik boji, da se bo čez čas po tem načinu našel nekdo, ki se bo pritožil 
in bo ponovno prišlo do blokade.  
 
Strokovna sodelavka Polona Schmit je podala dodatno obrazložitev. Pojasnila je, da trenutno 
na območju Ojstrega velja samo OPN. V njem je predvideno, da se tu mora izvesti OPPN.  
Občina Trbovlje se je v zadnjih dveh letih ukvarjala z ureditvijo tega območja, in sicer od 
območja okrog Drajeršohta preko Kip, pa vse do odlagališča Neža. To območje je zastavljeno 
kot neko območje rekreacije, športa,…in zanj je že izdelana idejna zasnova. Ker je vse skupaj 
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že res tako daleč, so predvidevali uvrstitev v OPN s podrobnimi izvedbenimi pogoji, medtem ko 
območje motokros proge ostane kot območje, na katerem je potrebno izdelati OPPN. Ureditev 
bi bila torej takšna - OPPN tam, kjer je motokros proga, za vse ostalo se naredijo prostorski 
izvedbeni pogoji (podrobni), ki se vnesejo v OPN (takšni, kakršni so v idejni zasnovi za območje 
Ojstrega).  
 
OS Milan Žnidaršič je izrazil podporo pripravljenemu sklepu, ki je po njegovem mnenju 
korekten, je pa treba progo legalizirati oziroma jo narediti takšno, da bo ustrezala vsem 
kriterijem (tudi hrupa, ki je najbolj pereč za to okolico). Svetnik je prepričan, da se z roko v roki 
lahko pride do neke pametne rešitve.  
 
OS Sara Sotlar je uvodoma izrazila mnenje, da verjetno čisto nikjer, kamor bi se uvrstila 
motokros proga, vsem občanom ne bo po godu. Zato meni (glede na to, da je društvo vložilo že 
velika sredstva, napore in si lahko tudi občina enkrat od tega nekaj obeta v smislu turistov), da 
je prav, da se zadeva podpre in pomaga legalizirati to progo. Podala pa je tudi predlog, da bi se 
beseda za obrazložitev podala tudi predstavnikom društva na seji.  
 
Svoje mnenje je izrazil tudi OS Boris Moškon. Poudaril je, da je bil jasno predstavljen pravilni 
postopek oziroma pravilna in merodajna pot, zato mu ni jasno, zakaj glasovati o predlaganem 
sklepu, ki ne bo dal pravih odgovorov na vprašanja, s katerimi se srečujemo.  
 
Strokovna sodelavka Polona Schmit je ponovno pojasnila, da bi se motokros proga umeščala v 
prostor na podlagi OPPN-ja, vsi ti ukrepi pa bi bili sestavni del OPPN-ja. V OPN je trenutno 
zapisano samo, da je tu možna postavitev motokros proge. Če se v OPN uvrsti teh par stavkov, 
to v bistvu nič ne spremeni dejstva, da bo vseeno potrebno narediti OP'PN na tem območju. 
Takšen sklep se vseeno lahko sprejme, OPPN pa bo še vseeno ostal tudi v grafičnem delu 
OPN-ja in ga bo potrebno sprejeti. 
 
V razpravo se je ponovno vključil OS Mitja Rozina. Poudaril je, da bi rad danes prišel do takšne 
rešitve, da bo ta proga legalizirana in se bo lahko uporabljala.  
 
Županja Jasna Gabrič je odgovorila, da se ne odločamo o tem, na kak način, kje in kako bo 
npr. potekala ograja, ampak prosimo za usmeritve – ali se s tem umeščanjem v prostor občinski 
svet strinja ali ne. Če bo večina glasovala za, se bo šlo v smeri izpeljave postopkov za 
legalizacijo.  
 
Pomisleke je izrazila tudi OS Nika Potrpin. Svetnica je izrazila bojazen, da se bo s sprejetjem 
predlaganega sklepa pričela legalizacija brez, da bi bile opravljene kakršnekoli študije o 
negativnem vplivu hrupa in prašnih delcev na okolje in zdravje ljudi.  
 
Strokovna sodelavka, Polona Schmit je pojasnila, da se s predlaganim sklepom nikakor ne 
more legalizirati proga. Legalizacija proge je namreč isto, kot bi se pridobivalo gradbeno 
dovoljenje, ki ga ta proga potrebuje. Za gradbeno dovoljenje so potrebni projekta, soglasja,… - 
v glavnem, morajo biti predhodno narejene določene raziskave. Gre se samo za to, ali se 
umeščanje v prostor podpira ali ne. Naprej pa je še zelo dolg postopek legalizacije te proge.  
 
OS Gregor Meterc je podal predlog za sprejem spremenjenega oziroma dopolnjenega 
pripravljenega sklepa. Predlagal je, da se v 2. točki sklepa navede, da Občina Trbovlje podpira 
umestitev motokros proge v prostor ter pristopi k izdelavi OPPN za to območje.  
 
Na predlog svetnika je županja Jasna Gabrič opozorila na dejstvo, da za takšen predlog ni 
pripravljene finančne ocene (na kar je pri podobnih zadevah uvodoma opozoril OS Boris 
Moškon). 
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OS Alenka Forte je poudarila, da polno podpirajo predlagan sklep OS Gregorja Meterca. 
Podpirajo motokros progo, ampak pod pogoji, kot jih morajo imeti vsi in na lokaciji, kjer bodo 
pogoji izpolnjeni.  
 
Strinjanje z OS Gregorjem Metercem je izrazil tudi OS Bogdan Šteh. Svetnik je opozoril, da 
imamo v občini potencial in da se ne bi zgodilo, da bodo morali treninge opravljati drugod ali pa 
kot se je npr. zgodilo z Downhillom, ki mora sedaj tekme organizirati na Lošinju.  
 
Po opravljeni razpravi je bila beseda za obrazložitev predana predsedniku motokros kluba 
Zasavje, Janiju Dolinarju.  
 
Sledil je odmor, namenjen oblikovanju predlaganega sklepa OS Gregorja Meterca.  
 

________________________________ 
 

ODMOR OD 20.15 DO 20.30 
________________________________ 

 

 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 315 

 
1. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje je obravnaval vprašanje glede prostorske umestitve motokros proge na 
območju Ojstrega. 
 

2. 
 
Občina Trbovlje podpira umestitev motokros proge v prostor, pod pogojem, da se za omenjeno območje 
umestitve motokros proge izdela OPPN. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 

 

 
 

Ad 7. 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju in 

obveščanju na območju občine Trbovlje 
1. obravnava 

 
Obrazložitev pripravljenega gradiva je podala strokovna sodelavka, Polona Schmit. 
 
OS Mitja Vozel se je uvodoma strokovnim službam zahvalil za slikovni material v gradivu, moti 
pa ga dejstvo, da občinsko vodstvo oziroma županja krši sprejete sklepe občinskega sveta. Na 
prejšnji seji občinskega sveta je bil sprejet sklep, da se bo odlok dal v obravnavo dvostopenjsko 
in da se bo vanj vključil tudi sam pravilnik (oziroma pravila igre). Tu, v tem gradivu, pa tega ni 
zaslediti. Še več, še vedno je v tem odloku sklep oziroma člen, da bo županja vso to zadevo 
pripravila, ko bo odlok sprejet. To je kršitev sklepa občinskega sveta, saj ta odlok ni pripravljen v 
skladu s sprejetim sklepom. 
 
Strokovna sodelavka Polona Schmit je najprej citirala sklep, sprejet na prejšnji seji OS::  
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1.: Občinska uprava Občine Trbovlje pripravi predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o oglaševanju in obveščanju na območju občine Trbovlje za 1. obravnavo na 17. redni 
seji Občinskega svet Občine Trbovlje dne 19. 6. 2017.  
2.: Pravilnik s seznamom lokacij bo del Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
oglaševanju in obveščanju na območju občine Trbovlje.  
 
V nadaljevanju je pojasnila, da so pripravili seznam objektov za oglaševanje in obveščanje, 
njihove točne lokacije in število. Ta seznam se v bistvu šteje kot neke vrste pravilnik. Glede 
volitev je podlaga v zakonu, ki nam točno določa, kaj morajo občine oziroma lokalne skupnosti v 
času volitev ali referendumov zagotoviti glede plakatiranja. Ker občina nima na voljo toliko 
plakatnih mest, da bi lahko z vsemi temi vrstami oglaševalnih medijev zadostila tem pogojem, je 
dovolj, da npr. občina da na razpolago recimo tri jumbo plakate, ki bodo nekako enakomerno 
razporejeni po območju občine Trbovlje in na teh mestih zagotovi vsem udeležencem volilne 
kampanje enakovredno plakatiranje. To je brezplačno. Vse ostalo je stvar tržne dejavnosti in se 
lahko tudi stranke same dogovorijo z izvajalcem oglaševanja v naši občini. Glede na povedano 
in prebrano zato misli, da ne drži navedba glede kršitve sklepa z zadnje seje.  
 

OS Mitja Vozel je opozoril na zapisnik prejšnje seje, iz katerega je razvidno, da sklep glede na 
predhodno razpravo ni pravilno formuliran. Govora je bilo, da se bo v odlok vključil tudi pravilnik. 
 

Županja Jasna Gabrič je poudarila, da je bil sklep skupno formiran in takšnega je občinski svet 
tudi sprejel. Razprava ni zavezujoča, zavezujoč je sprejet sklep. Polona Schmit je svetniku 
odgovorila, da so strokovne službe glede na razpravo predvidevale, da je največji problem 
seznam teh plakatnih mest za oglaševanje in obveščanje, kolikor jih lahko v občini Trbovlje 
ponudimo. Ta seznam je bil tudi pripravljen Se pravi, vsebina je kljub temu enakovredna 
pravilniku, ne glede na to, da se ta priloga oziroma sestavni del odloka pač ne imenuje pravilnik.  
Upoštevati je potrebno tako zakon kot tudi naš odlok in ta seznam objektov, ki je priloga odloka, 
se bo upošteval kasneje pri objavi razpisa in pripravi pogodbe z izbranim izvajalcem. Meni, da je 
to pravilnik, ki je korektno pripravljen in ki v bistvu ponuja pregled nad vsem, kar bo Občina 
Trbovlje dala v razpis.  
 

OS Boris Moškon je pojasnil, da je v 4. členu odloka navedeno: »Spremeni se 17. člen odloka, 
tako da se besedilo »ki jih določi župan Občine Trbovlje s pravilnikom iz 5. člena odloka», 
nadomesti z besedilom »ki so določena v javnem razpisu, oziroma dogovorjena s pogodbo«. 
Torej o pravilniku ni več govora, obstaja odlok in seznam, kar je povsem korektno. Je pa svetnik 
opozoril na 23. člen odloka, v katerem gre verjetno za administrativno napako. Navedeno je, da 
v roku 3 mesecev od uveljavitve tega odloka župan sprejme pravilnik iz 5. člena tega odloka.  
 

Na podano opozorilo je odgovorila Maja Hvala. Pojasnila je, da je 23. člen osnovnega odloka 
predvideval, da bo pravilnik sprejet in je bil določen rok, v katerem bi moral sicer že bivši župan 
sprejeti ta pravilnik. Ker sedaj pravilnika ne bo, se črtajo tudi te prehodne določbe, ki so 
določale rok za sprejem pravilnika.  
 

Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 16 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 

S K L E P št. 316 
 

1. 
 

Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju in 
obveščanju na območju občine Trbovlje. Predlog se daje v 30-dnevno javno obravnavo, ki začne teči 
naslednji dan po sprejemu tega sklepa. 
 

2. 
 

Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
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3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

 
 

Ad 8. 
Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 

24-urne dežurne pogrebne službe v občini Trbovlje 
1. obravnava 

 
Pripravljen predlog odloka je predstavila strokovna sodelavka Polona Schmit.  
 
Po uvodni predstavitvi je OS Romana Guzej prisotnim predstavila stališče oziroma mnenje 
Komisije za varstvo okolja, urejanje prostora in infrastrukturo, ki je predlog obravnavala na svoji 
seji.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 317 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne 
službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini Trbovlje. Predlog se daje v 45-dnevno javno 
obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu tega sklepa. 
 

2. 
 
Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 

 

 

 

Ad 9. 
Predlog Odloka o pokopališkem redu na območju občine Trbovlje. 

1. obravnava 
 

 
Tudi predlog Odloka o pokopališkem redu na območju občine Trbovlje je prisotnim predstavila 
strokovna sodelavka Polona Schmit.  
 
Ni bilo razprave. 
 
Prisotnost je potrdilo 21 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
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S K L E P št. 318 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o pokopališkem redu na območju občine Trbovlje. Predlog se 
daje v 45-dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu tega sklepa. 
 

2. 
 
Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

 
 

Ad 10. 
Predlog za izdajo soglasja k nakupu zemljišča (par. št. 854/29 (del), 854/6, 854/7, 

854/17, vse k.o. 1871 Trbovlje) 
Razprava in sprejem 

 
Obrazložitev pripravljenega predloga je podal direktor JP Komunala Trbovlje d.o.o., OS Milan 
Žnidaršič.  
 
Sledila je razprava.  
 
OS Borut Dolanc je podal vprašanje, ali je bila opravljena cenitev zemljišča oz. kako se je 
določila ta vrednost.  
 
OS Milan Žnidaršič je pojasnil, da cenitev ni bila narejena, saj je šlo za ponudbo / 
povpraševanje. Prvotna cena je bila 240.000 EUR, na podlagi pogajanj pa je bila nato znižana 
na 180.000 EUR, kar je po njihovem mnenju primerna cena. Cena na m2 je 46 EUR, upoštevati 
pa je potrebno tudi dejstvo, da je na tem zemljišču 1.300 m2 postavljene hale (vrednosti hal pa 
se gibljejo od 150 do 250 EUR / m2).  
V dodatni obrazložitvi je županja Jasna Gabrič pojasnila, da je bilo pri preračunu ugotovljeno, 
da je ta cena bistveno nižja od vrednosti na m2, za katere običajno odkupuje Občina Trbovlje.  
 
OS Alenko Forte je zanimalo, zakaj JP Komunala Trbovlje d.o.o. ni naročila neodvisne cenitve.  
Ponovno je bilo pojasnjeno, da je šlo za ponudbo / povpraševanje in da v takšnih primerih ceno 
postavi prodajalec in ne kupec.  
 
Prisotnost je potrdilo 20 članov OS.  
Z 18 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 319 

 
1. 
 

Občinski svet soglaša z nakupom/odkupom zemljišča v višini 180.000,00 EUR, v skupni površini 3.852 
m

2
, ki zajema sledeče par. št.:  

 par. št. 854/29 (del) (ID 5076511) v izmeri 1.250 m
2
 (dvorišče),  

 par. št. 854/6  (ID 3565285) v izmeri 1.271 m
2 
(poslovna stavba/izvedena rušitev) 

 par. št. 854/7 (ID 1884755) v izmeri 1.316 m
2
 (poslovna stavba)  

 par. št 854/17 (ID 4404434) v izmeri 15 m
2
 (funkcionalni objekt), vse k.o. Trbovlje (1871). 
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2. 
 

 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 

 
 

Ad 11. 
Letno poročilo o poslovanju Javnega podjetja Ceroz d.o.o. za leto 2016 

Razprava in sprejem 
 
Poročilo je prisotnim predstavil direktor JP Ceroz d.o.o., Vili Petrič.   
 
OS Boruta Dolanca je zanimalo, od kje predvideva podjetje prejeti dodatne količine odpadkov 
in koliko za odpadke plačujejo gospodinjstva v Novi Gorici.  
 
Vili Petrič je svetniku odgovoril, da v Novi Gorici gospodinjstva plačujejo približno 115 EUR za 
tono odpadkov. Glede dodatnih količin pa je pojasnil, da se njihovo podjetje usmerja k podelitvi 
koncesije (računajo, da bo v drugi polovici leta vsa stvar pokrita s koncesijami za najmanj 20 
let).  
 
OS Boris Moškon je podal pobudo, da se v prihodnje gradivu priložijo tudi sklepi skupščine, ki 
predhodno obravnava poročilo o poslovanju javnega podjetja.  
 
Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 320 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil z Letnim poročilom o poslovanju Javnega podjetja Ceroz 
d.o.o. za leto 2016.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 2120. 
 

 

 

 

Zapisala:                      
Damjana ŽNIDARIČ          Županja občine Trbovlje 
                 Jasna GABRIČ          

       


